
Technische vragen 
Politieke Avond d.d. 22 december 2021:
Agendapunt 3:  Voorbereidende vergadering Gemeentelijke investeringsbijdrage ventilatie 
schoolgebouwen 

Technische vragen: D66

Toelichting:

 Vraag: Antwoord:

1. Kunnen alle scholen hier aanspraak op deze 
investeringsbijdrage maken? In het 
Schoolhuisvestingsplan lijkt de lijst met scholen waar 
het binnenklimaat onvoldoende is langer dan de 
scholen die nu in de bijlage genoemd worden.  

 
In de SUVIS-regeling zijn de voorwaarden 
opgenomen om voor mogelijke Rijkssubsidie 
in aanmerking te komen. Alle schoolbesturen 
zijn hiervan op de hoogte en kunnen 
desgewenst hier een aanvraag voor 
indienen. In overleg met het gemeentelijke 
subsidiebureau is gekeken of de ingediende 
aanvragen voldoen aan de gestelde criteria. 
In het SHP is weergegeven om het 
binnenklimaat in de scholen te verbeteren, 
waarbij ook ander noodzakelijk onderhoud 
kan worden meegenomen. 

2. Zijn er scholen die ervoor kiezen om niet van de 
bijdrage gebruik te maken en met welke reden?

 

Scholen maken een eigen afweging om 
gebruik te maken van deze specifieke 
regeling. Soms is sprake van een financiële 
afweging of als er in de toekomst een 
grondige renovatie moet plaatsvinden, zoals 
is opgenomen in het Strategisch 
Onderwijshuisvestingsplan.

 

Agendapunt 3:  Voorbereidende vergadering Gemeentelijke investeringsbijdrage ventilatie 
schoolgebouwen 

Technische vragen:GBO

Toelichting:

Gemeentebelangen is voorstander van het uitvoeren van deze maatregelen voor leerlingen en 
personeel.

Wel heeft GBO nog enkele technische vragen ter voorbereiding op behandeling in de voorronde.



 Vraag: Antwoord:

1. Bij de berekening wordt een afschrijvingstermijn 
gehanteerd van 20 jaar. Vaak heeft apparatuur een 
kortere afschrijving van bijv. 10 jaar. Kunt u een 
verklaring geven waarom er voor 20 jaar is gekozen?

Op grond van de recentelijk vastgestelde 
financiële verordening 2022 geldt voor 
technische installaties in gebouwen een 
afschrijvingstermijn van 15 jaar. De 
investeringen in de ventilatie van de 
schoolgebouwen betreffen ook 
wat  aanpassingen aan de gebouwen zelf en 
daarvoor geldt een afschrijvingstermijn van 
25 jaar. Er is daarom gekozen voor een 
(gemiddelde) afschrijvingstermijn van 20 
jaar.

2a: Heeft het college inzicht in de financiële situatie 
van de schoolbesturen;  kunnen zij de door hen te 
investeren bedragen ophoesten? 

2b: Hoeveel zal de gemeente eventueel moeten lenen 
aan de schoolbesturen? 

2c: En is dat het volle bedrag of kan (voor alle 
schoolbesturen) volstaan worden met een 
gedeeltelijke lening (bijv. 50%)? 

De scholen die een aanvraag hebben 
ingediend, kunnen de investering -mede 
door de gemeentelijke bijdrage- dragen en 
daarmee hun plannen uitvoeren.
Nog niet bekend is of en zo ja hoeveel 
scholen naast de gemeentelijke bijdrage nog 
het restant of delen hiervan bij de gemeente 
nog willen lenen.

3a: Het voorstel spreekt van de eerste tranche in 
SUVIS. Komen er nog meerdere verzoeken van 
andere schoolbesturen?

3b: En is in te schatten hoeveel investering dat nog 
meer zal vergen voor de gemeente?

Er is voor de 2e tranche tot op heden al een 
aanvraag ingediend. Het is niet in te 
schatten of nog meerdere aanvragen komen 
binnen de tweede en/of een vervolgtranche 
en welke investeringen hiermee zijn 
gemoeid. De verwachting is overigens dat er 
nog wel aanvragen van schoolbesturen 
zullen volgen. Schoolbesturen bekijken in 
overleg met het gemeentelijk subsidiebureau 
of zij kans hebben om voor subsidie in 
aanmerking te komen. Dit is ook gebeurd bij 
de 1e tranche.

4: Is of wordt er rekening gehouden met structurele 
kosten? Zowel bij de scholen (schoolbesturen) als bij 
de gemeente? Te denken valt aan onderhoud, 
vervangen van filters, reparatie etc. 

Het binnenonderhoud is voor rekening van 
het schoolbestuur conform de wet – en 
regelgeving. Schoolbesturen houden ook 
rekening met de structurele kosten. De 
gemeente heeft hierin geen directe 
bemoeienis.

5. Financieel gezien zit er tussen de scholen veel 
verschil. Kunt u ons meenemen in de investeringen 
die bij de scholen worden gedaan; wat wordt er 
verbouwd? Kunt u een verklaring geven waarom er 
verschillen zijn? 

Dat is niet aan te geven omdat gebouwen en 
bijvoorbeeld de hoeveelheid kinderen in die 
gebouwen erg veel kan verschillen. Het is 
maatwerk. Geen school is hetzelfde.

6. Wat voor een soort luchtverversingssysteem wordt 
er geplaatst? Is de normering uit het bouwbesluit 

De schoolbesturen zijn zelf verantwoordelijk 
voor de uitvoering van de te treffen 



voldoende? Gelden er extra regels i.v.m. Corona 
(aerogene overdracht)? Stelt het RIVM extra regels?

maatregelen ter verbetering van de ventilatie 
binnen hun gebouw. 

7. Worden de maatregelen uitgevoerd in overleg met 
de scholen (gebruikers) en is er inspraak over de vorm 
van de voorziening?

Scholen zijn hierin autonoom. Zij maken 
gebruik van de subsidiemaatregelen van het 
Rijk. Het Rijk heeft de aanvragen getoetst 
aan de voorwaarden van de SUVIS-regeling 
en akkoord bevonden.


